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Dr. Szili Katalin
Az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi indokolta az állami tulajdonú közüzemi vízműből szolgáltatott ivóvízért illetőleg az
állami tulajdonú közüzemi csatornamű használatáért fizetendő díjakról szóló
47/1999.(X11 . 28.) KHVM rendelet módosítását?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi
miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 23/2004.(X11 . 16 . ) KvVm rendelettel Ön 2005 . január 1-i hatállyal bevezette az
állami tulajdonú közüzemi vízműveket működtető vízműtársaságok által
felszámítható ivóvíz - és csatornahasználat lakossági díjánál az alapdíjakat .

Kérdéseim a következők :

1 . Mi indokolta a fenti alapdíjak bevezetését, a lakosság újabb anyagi megterhelését,
annál is inkább, mert a ivóvízvezetékek és a csatornák jelentős többsége lakossági
önerőből készült el?

2. Kapott-e a lakosság előre megfelelő tájékoztatást, hogy az alapdíj bevezetésre fog
kerülni?

3. Milyen számítások előzték meg az alapdíj bevezetését?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . április 21 .
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Dr,, Juhös K alin
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